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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 30 mai 2023, în şedinţa  extraordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani 

 

 Ora  13,03  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data 30 mai 2023, ora 13,00, prin 

Dispoziția Primarului nr. 843/24.05.2023. Consilierii au fost anunțați telefonic și convocați prin 

poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 13,03 și se desfășoară în sala de ședințe a Municipiului 

Pașcani și prin intermediul aplicației electronice ZOOM. 

Sedința ordinară din 30 mai 2023 este înregistrată audio - video. 

Domnul Apostol Paul Iulian, care a preluat atribuțiile specifice ale secretarului 

general conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, deschide lucrările ședinței ordinare 

din 30 mai 2023, constatând că este legal constituită, din 18 consilieri în funcție, fiind prezenți 

17.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – viceprimarul Municipiului Pașcani, Paul-

Iulian Apostol-care înlocuiește secretarul general al Municipiului Pașcani, dl. Dumitru Chiuariu-

director general SC CLP Ecoserv SRL Pașcani, dl. Călin Șerbu-reprezentant legal SC Traffic 

Plan SRL Cluj-Napoca, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani,  presa 

locală.  

Înainte de a da cuvântul doamnei președinte de ședință, Domnul Apostol Paul Iulian, 

care a preluat atribuțiile specifice ale secretarului general conform Dispoziției Primarului nr. 

628/13.03.2023, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului local: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 20.04.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
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14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 28.04.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 04.05.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   



3 
*Sedința ordinară din 30 mai 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 08.05.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 10.05.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   
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12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 22.05.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Domnul Apostol Paul Iulian, dă cuvântul doamnei președinte de ședință, consilier 

local Constantinescu Petronica. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă citire Dispoziției 

Primarului nr. 843 din 24.05.2023, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani 

în ședința ordinară în data de 30.05.2023, ora 13,00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la 

dispoziție. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii. Precizează că va 

supune la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
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3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

1. Situațiile financiare anuale la 31.12.2022; Raportul auditorului independent cu 
privire la auditul situațiilor financiare ale SC CLP ECOSERV SRL Pașcani la 31.12.2022; 
Balanța sintetică pentru perioada 01.01.202 - 31.12.2022 

Raportor - SC CLP ECOSERV SRL Pașcani 

 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că în sală se 

află domnul Chiuariu Dumitru, director al SC CLP ECOSERV SRL Pașcani. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director SC CLP ECOSERV SRL Pașcani, precizează că 

raportul l-a prezentat în ședința din luna februarie, este același și dacă se dorește, mai 

prezintă o dată raportul.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că dorește să fie prezentată situația 

datoriilor. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director SC CLP ECOSERV SRL Pașcani, precizează că 

au scăzut datoriile de la 1.300.000 la aproximativ 900.000 de lei, aceasta fiind situația în 

decembrie 2022, pentru că în ianuarie s-au acumulat datorii care au fost plătite în ianuarie, au 

fost lichidările și furnizorii din decembrie. Precizează că datorii mai au aproximativ 138 de mii 

de lei, acestea fiind penalitățile și dobânzile pentru redevență la Primărie, în rest nemaiavând 

nici un fel de datorie. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă cât erau datoriile 

când a preluat domnul Chiuariu societatea și cât sunt acum. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director SC CLP ECOSERV SRL Pașcani, precizează că 

a preluat societatea cu datorii de aproximativ 1.600.000 de lei și acum mai sunt 138 de mii de 

lei care reprezintă dobânzi și penalități către Primărie, la redevența care nu a fost plătită din 

anii din urmă. Precizează că ultima rată a fost achitată în ianuarie și acum au mai rămas 

penalitățile și dobânzile pentru a fi pe zero. Precizează că mai sunt și ratele la autobuz și că la 

anul vor scăpa în luna iulie.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune domnului Chiuariu că mai aveau 

problema auditului intern.  
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 Domnul Chiuariu Dumitru, director SC CLP ECOSERV SRL Pașcani, precizează 

referitor la auditul intern că periodic scot la concurs postul, dar nu vine nimeni.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că mai are o întrebare care 

nu este neaparat legată de subiect, dar a văzut că s-a făcut dezinsecția și întreabă dacă s-a 

folosit aceiași soluție ca anul trecut pentru că, acum, chiar și-a făcut efectul. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director SC CLP ECOSERV SRL Pașcani, precizează că 

părerile sunt împărțite. Precizează că în luna iulie urmează să facă dezinsecția cu avionul și la 

recomandarea domnului aviator s-a luat soluția respectivă. Precizează că anul acesta au aqua 

cautrin și anul trecut au avut doar cautrin, fiind un derivat al substanței de anul trecut. 

Precizează că dacă vremea ar fi fost mai favorabilă, ar fi dat mai din timp.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că dacă nu 

mai sunt alte discuții, se va trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi. 

  

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului anual de execuție a 

bugetului de venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pe anul 2022 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punctul dumnealui de vedere, așa cum arată contul de execuție, se vede că încearcă să facă 

economie cât se poate la banul public. Precizează că vin cu un sold, cu un excedent din anul 

2022 în anul 2023 care, bineînțeles, merge tot pe investiții, de aproximativ 15 milioane de lei. 

Precizează că așteaptă și fac tot posibilul ca să grăbească aceste investiții și să cheltuie 

acești bani pentru că asta așteaptă pășcănenii, să intre în fapte concrete, chiar dacă unele 

șantiere din municipiu astăzi sunt în desfășurare, așteaptă cu nerăbdare să înceapă și altele. 

Pe parte de funcționare, precizează că, chiar dacă au avut o creștere a fondului de salarii și în 

anul 2022, s-au încadrat pe bugetele stabilite, iar pe parte de bunuri și servicii, așa cum au 

văzut și dumnealor, nu au cheltuit decât ceea ce trebuiau să cheltuiască, dar și-au propus să 

facă investiții pentru a schimba imaginea orașului așa că, dacă au trebuit să cumpere flori, 

gazon, copaci sau alte lucruri de care orașul are nevoie pentru a arăta mai bine, au făcut 

acest lucru și intenționează să facă în continuare și în acest an. Precizează că, din punctul 

dumnealui de vedere, Primăria Municipiului Pașcani are un buget echilibrat, are un buget care 

asigură atât investițiile, cât și funcționarea, nu sunt o primărie care să aibă probleme din punct 

de vedere financiar sau care să aibă dezechilibre care să pună în pericol funcționarea 

municipiului per ansamblu. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că este o primărie funcțională 

pentru că a fost lăsată funcțională, o primărie care a fost lăsată cu un excedent de 6 milioane 
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de lei și cu o serie de proiecte în derulare. Vis a vis de prezentarea acestui cont de execuție 

precizează că are câteva întrebări și câteva remarci. Precizează că în acest proiect nu a găsit 

execuția bugetară pusă.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, întreabă pe domnul Pantazi la ce 

anume se referă, dacă la execuția contului, a formularului din Trezorerie. Precizează că este 

vorba de contul de execuție care înseamnă situația financiară și este anexa 12 care înseamnă 

partea de venituri așa cum sunt prezentate și solicitate de către legiuitor. Precizează că 

aceasta înseamnă în accepțiune cont de execuție, nu acel formular din Trezorerie. Preciează 

că acel formular din Trezorerie a fost anexă, fiind coloana vertebrală, elementul principal 

pentru întocmire a bugetului și l-au avut la începutul anului, în luna februarie când s-a aprobat 

bugetul. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că i se părea corect să fie atașat 

și la acest proiect de hotărâre. Referitor la faptul că acest cont de execuție prezintă o situație 

fidelă a ceea ce se realizează, ceea ce se cheltuie pe parcursul unui an de zile, sigur așa 

este, dar având în vedere, cu excedentul pe care îl au de la 31 decembrie 2022 și cu plata 

unor dobânzi fără a fi atrase creditele respective, nu se spune nimic de credite, că nu s-a 

atras nici un leu din ele. Precizează că nu i s-a părut corect ca domnul Primar să insiste în 

continuare pe creșterea taxelor și impozitelor locale fără să cedeze cu nimic vis a vis de 

creșterea care a avut loc în 2021. Referitor la partea de venituri, precizează că vede în 

referatul de specialitate la cote și sume defalcate din impozitul de venit, o prevedere definitivă 

de 30 de milioane de lei.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că atât a fost, că sunt 

sumele alocate de la bugetul de stat, ele sunt într-un buget inițial, dar suma efectiv transferată 

este de 27 de milioane.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că este mai puțin decât ceea ce 

a fost prevăzut.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că da, aceasta însemnând 

că nu prea au activitate economică în municipiu. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că aceasta este o dovadă că 

cotele din impozitul pe venit scad datorită mediului de afaceri din Municipiul Pașcani care este 

în scădere, pentru că este mai mic decât previziunea pe care au avut-o făcută vis a vis de, 

probabil, anii precedenți. Precizează că mediul economic este în scădere și de aceea a 

insistat dumnealui vis a vis de taxe și impozite pentru a fi reduse, nu numai pe mediul de 

afaceri ci, inclusiv la persoanele fizice. Precizează că la partea de venituri s-au propus să se 

atragă fonduri europene de 8 milioane de lei și s-au atras aproximativ 3.700.000 de lei, deci 

aproximativ 44%. Precizează că probabil s-au decontat după data de 01 ianuarie 2023.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că este vorba de acele 

cereri de rambursare și sumele au venit anul acesta. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dacă analizează partea de 

cheltuieli, se constată că creșterile de cheltuieli au fost pe bunuri și servicii de 165% față de 

anul 2020, fiind 38 de milioane în 2020 și 63 de milioane în 2022. Precizează că este enorm 

de mult în condițiile în care dumnealor au reușit să cheltuie din bunuri și servicii, pe covor 

asfaltic, cele aproape 2,5 - 3 milioane de lei pe care i-au cheltuit și s-au văzut efectiv în străzi. 

Precizează că se văd dobânzile că sunt de 524 de mii de lei, fiind plată doar a dobânzilor, 

inclusiv rambursările de rate. Precizează că nu a înțeles de ce s-au prins toate cheltuielile de 

capital și pe PNRR la un loc.  
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 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că este o inversare din 

cauza tehnoredactării. Precizează că este o confuzie și explică domnului Pantazi în ce constă. 

Precizează că pentru PNRR doar s-au bugetat, dar nu s-a atras nimic anul trecut, ci doar s-au 

semnat contractele de finanțare. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că își amintește că, atunci când 

au discutat bugetul, că 20 - 25% din cheltuielile de capital s-au consumat față de prevederile 

bugetare. Precizează că ceea ce i-a atras atenția analizând acest cont este că, cheltuielile pe 

consumul de energie electrică, dat fiind investiția care s-a făcut pe iluminat public, în 2020 a 

fost de 874.000 de lei și în 2022 a fost de 993.000 de lei, deci a fost o investiție eficientă, s-a 

justificat această investiție și costurile au scăzut enorm de mult, dat fiind că în iarna anului 

2022 au crescut prețurile la energie, chiar s-au dublat sau, în unele situații, chiar s-au triplat. 

Precizează că această investiție se justifică prin economia de cheltuială care se realizează pe 

seama acestor investiții. Precizează că, în continuare, excedentul se menține substanțial, iar 

anul 2022, practic, s-a încheiat cu un deficit pentru că cele 600 mii de lei au fost consumate, 

cheltuite din excedentul anului 2021. Precizează că, practic, situația finală a anului 2022 a fost 

pe pierdere pentru că s-a cheltuit din deficit, că s-au cheltuit toți banii care s-au încasat plus 

ceea ce s-a tras din excedent, cei 600 de mii de lei. Precizează că la acest proiect de hotărâre 

se vor abține, pentru că așa cum au prevăzut de cele mai multe ori, nu s-au justificat acele 

creșteri de taxe și impozite ale cetățenilor, având în vedere că sunt alte surse de atragere a 

fondurilor pentru investiții în Municipiul Pașcani. Precizează că foarte mulți bani s-au cheltuit 

pe bunuri și servicii, după părerea dumnealui, nejustificat.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precziează că mai înainte, domnul 

Primar a ținut să transmită un mesaj pășcănenilor, să le spună că domnia sa face economie la 

banul public, dar dumnealui i se pare că este altfel, pentru că vede anual cheltuieli mai mari 

pe funcționare, pe bunuri și servicii. Precizează că, deși domnul Viceprimar se lăuda că se 

produc la Seră sute de mii de flori, în continuare se cumpără flori.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu poate să remarce decât un 

singur lucru, că în anul 2022 s-a cheltuit tot bugetul, s-a cheltuit din excedentul anului 2021, 

iar în oraș nu s-a realizat absolut nimic.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu va 

răspunde celor spuse de către domnii consilieri anterior, pentru că de 2 ani de zile sunt 

aceleași discuții și a explicat de atâtea ori și nu are nimic de adăugat. 

 Doamna Constantinescu Petronic, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 9 

 Împotrivă: 7 

 Domnul Nemțanu Alexandru care participă online la această ședință, din motive 

tehnice (deconectare din platforma ZOOM), nu a participat la votul acestui proiect de hotărâre.   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online - - - 

8. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

  3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

centralizat al instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 

pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   
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11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile 

contractuale din cadrul Clubului Sportiv Municipal Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 2 (2 abțineri)    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi : 
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5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile 

publice și contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 

Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, roagă să explice cineva, mai concret, despre ce 

este vorba în acest proiect de hotărâre. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că față de 

propunerea de luna trecută, a avut o discuție cu cei din sindicat care au mai solicitat o mică 

creștere pentru funcțiile de șofer, dat fiind că piața muncii chestiunea aceasta cu șoferii este 

destul de sus și nu reușesc să dea salarii atractive și atunci a venit în consecință, în consiliul 

local, 99% din ceea ce este stabilit sau propus astăzi, este ceea ce s-a votat și luna trecută. 

Precizează că, chiar dacă luna trecută nu a putut să fie prezent, profită de ocazie acum și 

spune că susține cu toată tăria acest proiect pentru că, din păcate, în continuare, salariile la 

Primăria Pașcani sunt mai mici decât salariile de la comunele care înconjoară Pașcaniul și nu 

mai spune sa salariile de la alte municipii de grad 2, așa cum este Municipiul Pașcani. 

Precizează că s-au scos la concurs de nenumărate ori posturi și, din păcate, lumea nu prea 

vine la concurs, câteodată având și un singur candidat pe post, altă dată neavând nici unul. 

Precizează că lumea vine, este interesată, dar în momentul în care cercetează grila de 

salarizare, nu mai depune candidatura pentru concurs. Precizează că nu fac decât să 

corectere sau să se echilibreze cu piața muncii funcționarilor publici, în așa fel încât, 

dumnealui cel puțin, își dorește, să nu plece nici un salariat de la Primăria Municipiului 

Pașcani pe motiv de salariu și, cu siguranță, în momentul în care vor putea să scoată la 

concurs, din nou, pe viitor, posturi, să aibă oameni de calitate care să își depună dosarele și 

să fie angajați.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că și-ar dori ca aceiași poziție să o 

aibă domnul Primar și față de muncitorii de la Gospodăria Comunală pentru că sunt oameni 

care lucrează de 25 - 28 de ani cu salarii de 2000 de lei pe lună. Precizează că este adevărat 

că se va spune că sunt funcții de muncitori necalificați, dar sunt funcții de muncitori 

necalificați, dar ei sunt calificați în diferite domenii, plus că în Gospodăria Comunală sunt 

oameni care lucrează de la hârleț și pus pavele, până la a fi conducătorii acelor utilaje care 

sunt acolo, referindu-se la tractoare. Întreabă pe domnul Primar dacă dumnealui crede că un 

salariu de 2000 - 2100 de lei la Gospodăria Comunală este suficient. Precizează că s-au dat 

majorări salariale doar la aparatul de specialitate al primarului, dar la cei care efectiv 

muncesc, nu a văzut în acești trei ani, nici o majorare salarială. 

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, primarul Municipiului Pașcani, precizează că ar dori 

să fie foarte clar și că nu s-au mărit salariile doar pentru cei care sunt funcționari publici, ci toți 

salariații primăriei, indiferent că sunt funcționari sau sunt contractuali, în acești 2 ani și 

jumătate din mandat, cu această conducere care este acum la Primărie, au avut o salarială. 
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Precizează că la prima propunere făcută, cea din anul 2021, dumnealui și-a asumat treaba 

aceasta și se bucură că a primit sprijin atât de la domnul Viceprimar, cât și de la ceilalți 

salariați din primărie, pentru că a spus că trebuie să ia cumva salariile care sunt foarte jos, să 

le ridice un pic, în așa fel încât și pentru cei care acced în Primărie, poate pe niveluri mai de 

jos, de la bază sau pentru debutanți, să aibă totuși un salariu care să fie atractiv. Precizează 

că era o discuție, la un moment dat în Primărie, cu salariați mai vechi care spuneau că ei duc 

greul și ar trebui să primească ceva mai mult. Precizează că a făcut această echilibrare în 

2021, iar în 2022 și în 2023 nu a făcut decât să păstreze aceiași scară pe care a propus-o în 

2021 și să ridice cam pentru toată lumea cu 10%. Precizează că pentru dumnealui nu există 

diferență între salariați sau cel puțin pe proiectul propus, nu este nici un fel de diferență pentru 

cei care sunt la Gospodărie Comunală, la Spații Verzi, la Fondu Funciar și Cadastru sau la 

Contabilitate. Precizează că toți au beneficiat de aceiași creștere salarială.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Viceprimar că s-a ocupat timp 

de 2 ani și jumătate de Gospodăria Comunală și îl întreabă dacă au fost o problemă salariile 

unora dintre cei care lucrează acolo. Precizează că spune că s-a ocupat pentru că a auzit de 

acea decizie a Primarului prin care i-a fost luată din subordine Gospodăria Comunală, deși 

dumnealui a fost numit și este o organigramă votată de către Consiliul Local, iar sarcinile 

dumnealui trebuiau să plece de acolo la fel. Îl întreabă dacă i s-au plâns muncitorii că sunt 

salariile mici la Gospodăria Comunală.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că da, s-au 

plâns, dar tot timpul au avut grijă și le-au mărit salariile an de an. Precizează că în anul 2020 a 

făcut referat către domnul Primar pentru mărire de salarii și a fost de acord și le-au mărit în 

anul 2021. Precizează că calculele au fost făcute împreună cu doamna director economic și s-

au raportat la ceea ce au avut prins în buget și nu le puteau face mai mari. Precizează că este 

adevărat că și anul trecut și anul acesta și-ar fi dorit ca mărirea de salarii să fie măcar la 

nivelul de 15 - 20%, dar dacă nu au avut, nu au avut cum. Precizează că oamenii au înțeles și 

speră ca la anul să reușească să mărească salariile măcar cu rata inflației corecte.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dorește să facă apel la 

memorie și să informeze consiliul local că acea majorare de salarii pe care spun că au făcut-o 

în 2021 a trecut cu votul consilierilor PSD pentru că dumnealor erau doar 9 în ședința 

respectivă și dacă nu votau dumnealor, nu trecea. Precizează că aceasta este o dovadă că au 

fost de acord cu creșterea salariilor în cadrul Primăriei Municipiului Pașcani. Precizează că la 

prezentarea proiectului de hotărâre de luna trecută vis a vis de creșterile salariale, nu au fost 

de acord și au și precizat la momentul respectiv pentru ce nu au fost de acord, pentru că din 

datele care au fost prezentate prin hotărârea de consiliu local, nu puteau trage o serie de 

concluzii vis a vis de salariile funcție de funcțiile care sunt în primărie, funcție de activitățile pe 

care le desfășoară funcționarii publici, pe de o parte și cei contractuali, pe de altă parte. 

Precizează că de aceea au solicitat în scris o serie de clarificări și au primit un răspuns pe 

care îl poate pune la dispoziție, dar din care nu are ce să se înțeleagă. Precizează că va face 

o revenire la solicitarea pe care au făcut-o. Precizează că au solicitat la momentul respectiv 

să li se spună numărul de posturi neocupate, să li se spună referatele de necesitate vis a vis 

de locurile care se doreau și se intenționa a fi ocupate, câte referate erau deja în derulare vis 

a vis de organizarea concursurilor, o serie de date, de cifre din care să tragă și dumnealor o 

serie de concluzii pe baza analizelor pe care le făceau. Precizează că și atunci, ca și acum, 

spune același lucru, că dumnealor erau de acord și sunt de acord cu creșterea salariilor, dar 

pe baza acestei analize și analizând pe sectoare de activitate această creștere de salarii. 
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Precizează că poate unii merită o creștere de 20% și se impune să fie creșterea de 20%, iar 

unii merită 15% sau 10%. Precizează că lucrurile acestea, dumnealor nu au avut de unde să 

le analizeze și să tragă concluzii și de aceea nu au votat proiectul de hotărâre la momentul 

respectiv. Precizează că s-a revenit cu acest proiect de hotărâre în consiliu și întreabă dacă 

pentru luna aprilie salariile s-au luat conform hotărârii de consiliu aprobate în luna mai. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că și aceasta era o obiecție pe 

care o aveau dumnealor de făcut și de clarificat, vis a vis de caracterul retroactiv al acelei 

hotărâri de consiliu. Precizează că vor analiza problema și vor vedea ce decizie vor lua în 

acest sens. Precizează că revine cu rugămintea de a i se pune la dispoziție documentele 

solicitate, dacă nu își rezervă dreptul de a veni, cum venea și domnul Pintilie în Primărie și 

stătea 2-3 ore și să ceară documentele pentru a le parcurge.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, spune domnului 

Pantazi că îi stau la dispoziție toate documentele și poate oricând să vină în Primărie și se stă 

la dispoziție pentru a i se arăta toate documentele. Precizează că din punctul dumnealui de 

vedere, hotărârea din mai cu salariile din aprilie nu este retroactivă, salariile nu s-au dat, nu s-

a făcut plata la ele, deci hotărârea este bună. Precizează că dacă cineva vrea să o conteste, 

nu are decât să o conteste. Precizează că, pe de altă parte, se știe că dacă este să se facă o 

analiză pe Compartimentul Transporturi și Fond Funciar și Cadastru cu Contabilitatea, 

dumnealui din ceea ce s-a interesat, nu există posibilitatea să se facă diferențierea la salarii 

atât timp cât acolo este o funcție de același tip, deci dacă este consilier superior, toți consilierii 

superiori din Primărie trebuie să aibă același salariu. Precizează că nu poate face această 

diferență în funcție de compartimente, ca la Cadastru același consilier superior să aibă mai 

mult sau mai puțin decât cel de la Contabilitate, pentru că legea nu permite așa ceva. 

Precizează că se merge pe o grilă de salarizare, nu se pot face diferențieri. Precizează că 

ideea este că, din momentul în care se dau niște bani, niște măriri de salarii, modeste așa 

cum sunt ele, de 10%, poate că nici nu acoperă inflația de anul acesta, dar fac un efort și 

toată lumea înțelege că nu au bani nenumărație și nu au ce face cu ei, dar dacă această 

creștere se face, se dă către salariat și de acolo trebuie să vină și o cerință din partea celui 

care conduce instituția pentru a se întoarce înapoi o calitate a serviciului prestat. Precizează 

că se vor strădui în continuare, cu toți salariații din Primărie, pentru a îmbunătăți activitatea de 

la Primărie pentru a face în așa fel încât cetățenii să fie mulțumiți în momentul în care au 

contact cu Primăria, dar din punctul dumnealui de vedere, încheie spunând încă o dată că 

susține cu toată tăria acest proiect. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 6 (6 abțineri)    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi : 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru 

„Construire locuințe, anexe, împrejmuire” pe teren în suprafață de 2500,00 mp, 

identificat cu nr. Cadastral 69014, situat pe DE 1869 (având acces la str. Șoseaua 

Neamțului prin DE 1869), Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   
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12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea PLANULUI DE MOBILITATE 

URBANĂ DURABILĂ (PMUD) AL MUNICIPIULUI PAȘCANI ȘI AL ZONEI SALE URBANE 

DE FUNCȚIONARE PENTRU PERIOADA DE PROGRAMARE 2021 - 2027 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că dorește să știe ce 

modificări au fost aduse acestui proiect, luând în considerare că a fost o dezbatere publică și 

s-au făcut niște propuneri. Precizează că dorește să știe dacă acele propuneri au fost luate în 

considerare.  

 Domnul Șerbu Călin, reprezentant SC TRAFIC PLAN Cluj Napoca, precizează că 

toate propunerile care au fost făcute în cadrul acestei susțineri publice au fost luate în 

considerare și evaluate de către dumnealor și de către experții din Primărie. Precizează că o 

parte dintre aceste opinii, o parte din aceste completări au fost efectuate deja, în sensul în 

care s-a cerut o prelungire a pistei de biciclete și a tronsoanelor pentru aceste autobuze 

electrice până în zona comercială, zona Kaufland, Lidl. Precizează că un alt lucru care a fost 

dezbătut a fost organizarea unei zone la intrarea în Municipiul Pașcani pentru a putea realiza 

o zonă de parcare pentru vehiculele în tranzit, pentru vehiculele cu masă mai mare de 3,5 

tone, pentru ca acești conducători să își poată organiza programul, să știe că la Pașcani 

găsesc un loc organizat, un loc foarte bine pregătit și dotat, în așa fel încât să își facă pauzele. 

Precizează că un alt lucru care a fost discutat a fost prelungirea pistelor de bicicletă în 

suburbia Lunca, până în zona bisericii. Precizează că în cadrul PMUD-ului această propunere 

a fost luată în considerare doar până la intrarea în localitatea Lunca, întrucât s-a identificat în 

zona respectivă o zonă unde ar putea fi amenajată o stație de autobuz, ar putea fi amenajată 

pentru rastele de bicicletă, unde ar putea fi și închiriate în așa fel încât, la intrarea în 

localitatea Lunca să fie un punct, un nod multimodal, unde să se poată ajunge cu bicicleta și 

să se poată continua călătoria cu autobuzul. Precizează că de la intrarea în Lunca până în 

zona bisericii, se propune ca, pe baza legislației în vigoare, organizarea unor amenajări de tip 

share space, în care atât pietonii, cât și bicicliștii să împartă aceiași parte carosabilă destinată 

expres lor, în așa fel încât și siguranța să fie asigurată și mobilitatea să fie asigurată. Cu 

privire la lărgirea străzii, precizează că este foarte greu de realizat pentru că în proximitate 

sunt foarte multe garduri, dar se poate mări ampriza străzii, așa încât pe o parte să poată 
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circula pietonii, să rămână două benzi de circulație de 2,75, coform legislației în vigoare, plus 

o bandă de bicicliști. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă atunci când s-au luat în calcul 

zonele în care să se încurajeze mersul pe bicicletă în defavoarea vehiculelor poluante, s-au 

făcut măsurători cu privire la calitate aerului. Precizează că se referă la zonele centrale, dacă 

se impunea pistă de bicicletă sau nu. 

 Domnul Șerbu Călin, reprezentant SC TRAFIC PLAN Cluj Napoca, precizează că 

măsurătorile s-au făcut conform legislației în vigoare și având în vedere nivelul de încărcare al 

străzii, luând în considerare siguranța circulației, nivelul de congestie mai ales în zona 

centrală, toate aceste recensăminte fiind înregistrate cu dispozitive automate, nu cu recenzori 

umani care pot să aibă o eroare relativ mare, de peste 15%. Precizează că s-au realizat cu 

cele mai înalte standarde la momentul actual. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă există un proces verbal cu privire 

la calitatea aerului în zona centrală și cum au gândit locurile în care să se încurajeze mersul 

pe bicicletă. 

 Domnul Șerbu Călin, reprezentant SC TRAFIC PLAN Cluj Napoca, precizează că 

planul de mobilitate nu prevede o astfel de analiză a calității aerului și că unul dintre aspectele 

importante este siguranța, dar și calitate aerului este foarte importantă. Precizează că 

siguranța este înainte de toate. Precizează că un alt lucru important este zgomotul, nivelul 

accidentelor și fluența traficului. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă de unde până unde este pista de 

biciclete în zona Lunca și cum sunt preluați oamenii cu autobuzul, având în vedere că Lunca 

nu ar avea un caracter nodal vis a vis de restul municipiului. 

 Domnul Șerbu Călin, reprezentant SC TRAFIC PLAN Cluj Napoca, precizează că 

Lunca a fost una din localitățile componente, care a făcut parte din acest ZUF și aceste 

localități s-au studiat îndeaproape, inclusiv raportat la nivelul de nevetism și la nivelul elevilor. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

Șerbu a fost întrebat despre ce s-a propus în completare față de marea masă a proiectului și 

ce anume s-a luat în considerare. Precizează că propunerea care a fost de la debatrea 

publică a fost aceasta cu Lunca, dar aceasta nu înseamnă că ele sunt doar acolo, ci piste de 

bicicletă sunt peste tot. Precizează că piste de bicicletă erau pentru toate suburbiile, dar a 

venit o propunere la dezbaterea publică din partea unui jurnalist de prelungire a pistelor. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă pistele se vor face diminuând 

din lățimea carosabilului. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu se 

poate face așa ceva, carosabilul trebuie să rămână la minim. 

 Domnul Șerbu Călin, reprezentant SC TRAFIC PLAN Cluj Napoca, precizează că 

sunt mai multe modalități de amenajare a acestor piste, dar pentru fiecare amenajare sau 

fiecare zonă se va alege de către proiectantul acestor piste soluția optimă. Precizează că este 

un normativ de piste de biciclete. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că își amintește că acum 

vreo 2 ani în urmă a venit cu o propunere de a înființa un sens unic pe strada Mihai Eminescu 

și pe strada Izvoarelor și la momentul respectiv domnul Primar a spus că nu se poate face 

sens unic pe Mihai Eminescu și pe Izvoarelor pentru că nu au Planul de Mobilitate Urbană. 

Precizează că la câteva luni, la propunerea domnului Primar, s-a votat fără Plan de Mobilitate 
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Urbană. Întreabă pe domnul Primar dacă în momentul în care domnia sa a motivat că nu se 

pot face acele sensuri unice fără un plan de mobilitate urbană, a mințit. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că sens 

unic pe zona Vale s-a făut, sensurile sunt autorizate și e bine că s-au făcut.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă din comunele limitrofe doar 

Stolniceni, Valea Seacă și Hărmănești au răspuns afirmativ și dacă ceilalți nu au avut nici o 

intenție, nu au dat nici un semnal. Întreabă dacă este o comunicare în acest sens cu 

comunele respective.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că da, că 

au fost hotărâri ale consiliului local prin care au solicitat un parteneriat pentru ca finanțarea 

autobuzelor electrice să fie eligibilă. Precizează că se va înființa un traseu care să ajungă 

până în Stolniceni și înapoi. Precizează că celelalte comune au făcut ele solicitare pentru 

parteneriat pentru că ele au depus cereri pentru finanțare la autobuze electrice, în așa fel 

încât să se conecteze Valea Seacă, cât și Hărmăneștiul cu Pașcaniul. Precizează că a avut o 

întâlnire, la modul general, cu zona metropolitană Pașcani, cu toți primarii din aceste uat-uri 

care înconjoară municipiul, le-a povestit despre acest plan de mobilitate urbană, despre 

aceste posibilități de înființare trasee, despre dezvoltarea economică, despre servicii sociale 

comune, dar din păcate doar atât au venit, iar dacă erau alte solicitări, cu siguranță erau 

proiecte pe masa consiliului local. Precizează că oricând se poate ca orice altă comună să 

poată adera la acest plan de mobilitate urbană. Precizează că și strategia de dezvoltare a 

municipiului și planul de mobilitate sunt perfectibile, deci oricând poate fi actualizat. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar dacă susținte, pe 

viitor crearea acestei zone metropolitane. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealui o susține, dar nu se poate face decât cu acordul părților. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că acum 3 ani de zile, când se punea 

problema despre CLP Ecoserv SRL, care avea transportul, că este o pierdere, a propus să se 

facă demersurile necesare înființării acestei zone metropolitane, iar domnul Primar i-a spus că 

domnul Dediu se crede în StarTrek.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții. Nefiind alte discuții, se trece la procesul de vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   
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9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Protocolului Cadru de Colaborare 

cu DEDEMAN S.R.L. în vederea construirii unui sens giratoriu situat la intersecția 

străzilor Grădiniței cu strada Calea Romanului și Aleaa Calea Iașului 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că dacă nu 

mai sunt alte discuții, va supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi : 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 95 din data de 19.06.2020 privind 

aprobarea inventarului bunurilor de retur, proprietate publică sau privată a Municipiului 

Pașcani și aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani, aferente 

Serviciului Public de Salubrizare, pentru activitățile de măturat, spălat, stropirea și 

întreținerea căilor publice, dezinsecție, deratizare și dezinfecție, ce urmează a fi 

concesionate prin atribuire directă către S.C. CLP ECOSERV S.R.L. 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă în ce constă acest proiect. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că este 

vorba despre două utilaje noi care completează dotările de acolo, o mașină multifuncțională 

de măturat stradal și un tractor care au fost achiziționate de uat Pașcani și urmează a fi date 

către SC CLP Ecoserv SRL pentru a putea lua redevența. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-IONUȚ X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
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14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul diverse: 

 

 Au adresat interpelări consilierii locali: Pintilie Ciprian, Olariu Costel Sorin, Dediu Mihai, 

Pantazi Dumitru. 

 

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă pe domnul Primar dacă din 

comunicarea cu Apavital, există un răspund concret pentru cetățenii din Gâștești la care nu a 

ajuns conducta. 

 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că există 

un răspuns nefavorabil dumnealor pentru că i s-a spus că pentru marea parte a problemelor 

semnalate de dumnealor, nu au deocamdată soluții și vor fi prinse pe următoarele planuri de 

investiții. Precizează că punctual s-a mai putut rezolva când a fost vorba de un cămin sau 

două în plus pe o stradă, dar să facă extindere au zis că nu pot face. Precizează că 

dumnealui nu înțelege această situație și crede că este o problemă de proiectare. Precizează 

că dacă se face pentru 97% din cetățeni într-un cartier cum este Gâștești, este un lucru bun și 

nu pot învinui pe Apavital pentru că Apavital face un lucru extraordinar pentru că aduce apă și 

canalizare pentru atâtea persoane, dar sunt aceste scăpări. Precizează că este făcută o 

centralizare a tuturor acestor probleme descoperite până acum și vor vedea cum vor reuși să 

găsească soluții în anii următori pentru aceste situații. 

 

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier loca, precizează că a văzut că s-a marcat zona din 

Vale pentru parcări și întreabă pe când va fi licitația. 

 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că mai 

durează licitația pentru că trebuie să ia aviz de la Iași. Precizează că sunt în pregătire cu 

documentația pentru avizare. 

 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că pe proiectul POIM pe apă și 

canal, se putea interveni în momentul când s-a făcut proiectare și că, probabil, acolo au fost 

niște scăpări ale proiectantului. Precizează că s-a semnat contractul de finanțare în anul 2021 

și imediat s-a trecut la proiectul tehnic și trebuia avută o comunicare mai în detaliu cu cei care 

au executat proiectul. Precizează că proiectarea s-a făcut după semnarea contractului de 

finanțare, studiul de fezabilitate a fost făcut înainte, documentația s-a depus la Comisia 

Europeană și când s-a semnat contractul de finanțare s-a dat drumul la licitație și s-a scos la 

pachet proiectul tehnic cu exectuare de lucrări.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că toate 

solicitările făcute de către cei de la Apavital cu privire la cărți funciare, la terenuri, au făcut 

ședințe de îndată, au făcut tot posibilul pentru a le da pentru a nu fi nici un motiv de blocaj al 

acestui proiect. 
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 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că ar mai fi o posibilitate, ca în 

momentul în care se finalizează investiția, dacă rămân anumite rezerve financiare, să poată fi 

redistribuite. Precizează că dacă nu, Primăria ar trebui să pună bani pentru extinderea 

rețelelor. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că sunt 

bani și pe Ministerul de Mediu. Precizează că au fost întotdeauna și pe Fondul de Mediu, dar 

nu au știut dumnealor să ia acești bani. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că dorește ca domnul 

Viceprimar să prezinte data viitoare sau poate mai devreme, niște costuri pentru niște input-uri 

care sunt la Seră, în paralel cu output-urile. Precizează că domnul Viceprimar le tot spunea că 

produce sute de mii de flori și dorește să vadă cât s-a cheltuit și cât s-a produs pentru a vedea 

dacă sunt în zona de profitabilitate. Roagă pe domnul Primar să explice de ce i-a retras 

delegarea domnului Viceprimar, ținând cont că domnul Viceprimar spune că domnul primar ar 

fi nemulțumit, că ar fi lipsă de încredere, că ar fi o chestiune cu etilotestul, ceva incompetență 

din partea cuiva. Precizează că cineva i-a spus că a depus o cerere pentru un garaj, pentru 

concesiune, cu o lună înainte de expirarea concesiunii și după 6 luni i s-a răspuns că nu i se 

poate prelungi concesiunea pentru că nu mai este în termen.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu știe 

subiectul și roagă si i se dea un număr de înregistrare pentru a identifica în mod corect speța. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că taximetriștii îl abordează și 

îi aduc în discuție problema taxiurilor pirat. Întreabă ce fac cei de la Compartimentul 

Transporturi și cei de la Poliția Locală. Precizează că în ultimul timp au apărut în spațiul public 

discuții vis a vis de centrul de recoltare și singurul lucru de care este interesat este faptul că 

nu înțelege ce anume îi împiedică să facă toate diligențele pentru a debloca această situație, 

situația de la centrul de recoltare a sângelui.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealui nu stă să se uite pe spațiul public, ci se concentrează pe ceea ce este palpabil și 

realizabil la Primărie și nu stă să urmărească toate bârfele și toate comentariile și emisiunile 

de televizor, pentru că din punctul dumnealui de vedere înseamnă că pierde timpul și nu este 

eficient pentru locul de muncă. Spune domnului Olariu că, dacă are o chestiune concretă pe 

care să i-o arate, o cerere depusă la Primărie, un număr de înregistrare, o chestiune 

adevărată, îl roagă să îi dea concret. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune domnului Pintilie că este primarul 

Municipiului Pașcani și este în Consiliul Local Pașcani și dumnealui, printre atribuțiile pe care 

le are, o are și pe aceea de a duce la îndeplinire hotărârile consiliului local. Precizează că este 

o hotărâre de consiliu local care ar trebui să se pună în practică.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, întreabă ce hotărâre 

și din ce an.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că în anul 2020, la alegeri, 

dumnealui a promis 50 de mii de lei și domnul Bodoașcă plângea că nu se alocă 150 de mii 

de lei, iar acei 50 de mii nu au mai fost alocați. Precizează că dumnealor de fiecare dată 

așteaptă ca cineva să vină să îi roage, dar pășcănenii au nevoie de sânge și au nevoie de 

acest centru recoltare. Precizează că acesta este un centru regional și nu ar beneficia doar 

pășcănenii și s-ar putea rezolva o problemă stringentă. 
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 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, îl întreabă pe domnul 

Olariu dacă dorește ca primarul să se ocupe personal de această problemă. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că este un 

non subiect, o furtună într-un pahar cu apă.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că domnul Olariu face 

referință la o hotărâre de consiliu local în care se propunea alocarea unei sume, iar acele 

sume s-au alocat, s-au prins în buget. Precizează că dumnealor prind suma în buget, dar nu 

înseamnă că o și dau fără o solicitare, fără un contract de parteneriat, care nu s-a încheiat nici 

în ziua de astăzi, fără un cont în care să poată vira suma pe niște activități concrete. 

Precizează că transferul sumei nu s-a făcut pentru că nu a existat un contract de parteneriat 

încheiat cu asociația respectivă, precizând că acesta era al doilea pas, pentru că prima dată 

s-a spus să se aloce o sumă și s-a făcut rectificare bugetară și s-a prins suma în buget. 

Precizează că apoi se ajunge la chestiuni concrete, respectiv pentru ce anume trebuie suma 

și că trebuiau să fie niște activități care să se regăsească într-un acord de parteneriat, contract 

sau oricum ar dori să îi spună. Precizează că acesta nu s-a încheiat, dar s-au purtat discuții cu 

reprezentantul asociației respective și i s-au adus la cunoștință toate chestiunile pe care le 

avea de făcut pentru a-i fi virați banii și dumnealui a spus că ei nu lucrează așa.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, întreabă pe doamna director economic 

dacă are o adresă în acest sens. Precizează că solicită public domnului Primar să facă acel 

centru de recoltare. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Viceprimar că l-a văzut într-o 

conferință de presă că a susținut că nu va face alianță cu PSD, dar îi precizează că nu i-a 

cerut și nu îi va cere nimeni să facă această alianță. Îl roagă să răspundă la întrebarea de ce 

tot umblă pe la înalții dumnealor de la PSD rugându-se și umilindu-se ca dumnealui să fie 

viitorul candidat la funcția de primar.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, îl roagă pe domnul Dediu 

să nu mai facă afirmații eronate. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar dacă decizia de a lua 

din subordinea domnului Viceprimar Gospodăria Comunală este un lucru legal sau nu pentru 

faptul că în Consiliul Local s-a votat o organigramă în care s-au stabilit sarcinile fiecăruia, iar 

acum s-a modificat printr-o decizie de primar, nu printr-o hotărâre de consiliu. 

 Domnul Pintile Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punctul dumnealui de vedere dispoziția este perfect legală și dacă nu sunt mulțumiți, poate fi 

contestată, fiind publică și fiind pe site-ul primăriei. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune domnului Primar că nu a contestat 

nimeni dispoziția, dar în același timp trebuia să se vină și cu modificarea organigramei. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că vine cu rugămintea de a se 

găsi soluții de rezolvare a problemei cu centrul de recoltare pentru că atât timp cât nu au nici o 

situație de a avea nevoie de sânge, poate nu tratează cu interes un subiect atât de important. 

Precizează că are o salariată care are nevoie de sânge și a trimis la Iași 15 - 20 de oameni 

pentru a dona, dar sunt situații în care nu se poate efectiv interveni din lipsă de sânge. 

Precizează că în zona Pașcaniului sunt destui donatori care ar dori să doneze și este convins 

că ar fi binevenit acest centru. Precizează că rugămintea dumnealui este să se încerce să se 
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găsească o comunicare cu respectiva fundație, nu de a se da bani fără justificare, ci de a se 

găsi soluții legale pentru a pune în funcție acest centru de recoltare. 

 

 Doamna Pleșcan Monica Vasilica, consilier local, face propunerea de a se discuta cu 

reprezentantul de la Spitalul CFR și de a întreba dacă nu ar fi o posibilitate de a se face acolo 

pentru că este o unitate spitalicească.  

 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că poate 

spune doar că dumnealui este de acord cu realizarea acestui centru de transfuzii și dacă nu 

vor reuși să găsească o colaborare cu această fundație, să încerce o colaborare cu altcineva, 

numai să se întâmple realizarea centrului.  

   

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, mulțumește tuturor 

pentru participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 14:20. 

 

 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                    SECRETARUL GENERAL AL 
MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

        Consilier local  
  Constantinescu Petronica                                                Irina Jitaru 


